
 

 

Doen wat nodig is. 
Rondvraag Raadscommissie B&E– Aansluiten bij Haags onderzoek naar 
permanente strandpaviljoens 
 
Rondvraag gesteld door de fractie van De Westlandse VVD, inzake ‘Aansluiten bij Haags 
onderzoek naar permanente strandpaviljoens’  
 
Op dit moment worden praktisch alle Westlandse strandpaviljoens in maart opgebouwd en 
medio oktober weer afgebroken. Dit op- en afbouwen is een arbeidsintensief en kostbaar 
traject en veroorzaakt veel fijnstof. Vorige week werd bekend dat de gemeente Den Haag 
een onderzoek gaat starten naar de voor- en nadelen van het jaarrond laten staan van 
strandpaviljoens, waarbij de paviljoens die geen vergunning hebben voor winteropenstelling 
in de wintermaanden gesloten blijven.  
 
Wat de Westlandse VVD betreft sluit de gemeente Westland aan bij dit onderzoek, omdat er 
ook hier een opgave ligt voor het reduceren van fijnstof en de uitkomsten van dit onderzoek 
hier mogelijk aan bijdragen. Daarnaast bespaart het de strandpaviljoenhouders veel geld, 
indien zij niet meer jaarlijks hun paviljoen hoeven op- en af te bouwen. Dit geld kunnen zij 
vervolgens gebruiken voor verduurzamingsmaatregelen. 
 
Dit brengt de fractie van de Westlandse VVD tot de volgende vragen: 
 

• Is het college bereid om op korte termijn te bekijken of Westland kan aansluiten bij 
dit Haagse onderzoek en dit gezamenlijk met de Haagse wethouder op te pakken? 
Indien dit niet mogelijk is, kan het college dan in ieder geval nauwlettend de 
uitkomsten van het onderzoek in de gaten houden en dit meenemen in de 
Westlandse besluitvorming over jaarrond strandhoreca?  
 

Namens de fractie van de Westlandse VVD 
 
Suzanne van Erven 
Jim van der Meer 
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